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Actielijst commissievergadering EFTR           Kalenderjaar 2018/2019 

           
Datum  

raad 

Datum  

cie 

Onderwerp Toezegging Uitvoering 

01.10.18 12.09.18    

  Stand van zaken parkeeroverlast, 

parkeervergunningen en parkeerevaluatie 

Tegen het einde van dit jaar legt het 

college een overzicht aan de raad voor 

over hetgeen men tot dusver heeft 

gedaan in de wijken waar nu reeds 

sprake is van vergunningparkeren. In de 

rapportage wordt tevens aangegeven 

wat de ontmoetingssessies al dan niet 

hebben opgeleverd. 

Zie RIB 18.48 
 

  Stand van zaken opstellen 1e aanpak 

uitstallingenbeleid 

Dit is een intensief proces en de 

wethouder verwacht niet dat er 

volgend jaar al een uitgewerkt plan op 

tafel ligt. Halverwege het proces wil 

het college een terugkoppeling doen 

richting de raad of de commissie EFTR 

en aangeven wat de voorzichtige 

contouren zijn over de richting die het 

opgaat, zodat de raad daar een 

zienswijze over kan geven. 

Cie 23.01.19: er is inzichtelijk welke zaken 
er nog liggen en welke zaken naar alle 
waarschijnlijkheid op de gemeente 
afkomen. Al deze zaken worden 
procesmatig geïnventariseerd en er wordt 
onderzocht op welke wijze deze zaken 
kunnen worden weggezet. Dit staat los van 
de strategische agenda, want daar komt 
het college binnenkort mee terug naar de 
raad. De wethouder zegt toe dat het 
college het presidium – en uiteindelijk de 
raad - zal betrekken in dit proces. 

  Stand van zaken bijstellingen in begroting regie 

en organisatie kerstmarkt gemeentegrot 2018 

De wethouder zegt toe de inwoners hier 

via een bericht te informeren over het 

feit waarom er geen gebruik wordt 

gemaakt van een sprinklerinstallatie. 

Dit punt is inmiddels achterhaald door een 
alternatieve invulling van de 
veiligheidseisen. 

  Gewestelijke aangelegenheden Stella Maris College: in de gesprekken 

met het Stella Maris College heeft het 

college toegezegd de beschikbare 

gebouwen en de mogelijke opties in 

kaart te brengen. 

Cie 23.01.19: voor het kerstverlof heeft de 
wethouder met het Stella Maris College 
gesproken over hun plannen. Het Stella 
Maris College gaf aan dat men wacht op 
het masterplan dat ergens in februari klaar 
is. Voordat iedereen vanuit het masterplan 
naar Maastricht gaat is men al snel een 
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paar jaar verder en zoals het er nu uitziet, 
wil het Stella Maris College graag met een 
dependance in Valkenburg blijven. Maar dit 
hangt ervan af hoe Meerssen in de 
wedstrijd zit. De wethouder gaat er 
vooralsnog vanuit dat het Stella Maris 
College – misschien, mogelijkerwijs, met 
veel mitsen en maren – toch nog een paar 
jaar in Valkenburg blijft, totdat de rust in 
Maastricht is wedergekeerd. 

01.10.18 29.10.18    

  Vaststellen ontwerpbegroting planjaren 2019 – 

2022 

Effectiviteit Starterscentrum: op deze 

vraag komt het college op een later 

moment terug. 

Beantwoording cie 23 januari 2019: zie 
beantwoording informatieve fractievragen 
(in dit geval fracties CDA en PGP) bij EFTR 
commissie 29 oktober 2018 agendapunt 4. 

  Idem Evaluatie evenementen, lusten/lasten 

voor de inwoners van het Heuvelland: 

de uitkomsten vanuit de provincie laten 

iets langer op zich wachten. Volgende 

week of de week erna gaan de 

wethouders vanuit het Heuvelland bij 

de provincie op audiëntie en dan krijgt 

men meer informatie. Wethouder 

Bisschops zal de uitkomst hiervan 

terugkoppelen in de eerstvolgende 

commissie EFTR. 

Zie RIB 19.12 Bewonersonderzoek toerisme 
Zuid-Limburg. 

  Idem Concreet bedrag voor kleine 

evenementen: wethouder Bisschops 

zegt toe een en ander nog terug te 

koppelen. 

 

Beantwoording cie 23 januari 2019: deze 
nota komt binnenkort in het college. 
Daarna krijgt de raad een gespecificeerd 
overzicht van de kleine evenementen en de 
bedragen die daarbij horen. 
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  Idem Toepassing geluidssanering: 

wethouder Meijers zegt toe deze vraag 

schriftelijk of via de actielijst te 

beantwoorden. 

Geluidsanering door ProRail/RWS staat 
gepland voor 2021 en later. Geluidsanering 
in kader van gemeentelijke wegen zijn niet 
uitgevoerd in 2018 (m.u.v. de woningen  
aan St. Gerlach welke door de reductie van 
de maximum snelheid naar 30 km/h 
gesaneerd zijn). 

 
 

 Idem Toekomstvisie 2035: in 1e instantie 

wordt met de fractievoorzitters 

gekeken wat een goed proces zou 

kunnen zijn en vervolgens wordt via de 

commissie ABA een uitgewerkt voorstel 

aan de raad voorgelegd om tot een 

bijgestelde toekomstvisie te komen. 

In overleg met griffie  

10.12.18 21.11.18    

  Voorstel college betreffende invullen 

taakstelling Polfermolen   

 

Ten aanzien van de frictiekosten etc. 
zegt de wethouder toe concrete 
bedragen aan de raad voor te leggen. 

Dit volgt aan het eind van 2019 wanneer 
zicht is op alle frictiekosten. 

11.02.19 23.01.19    

  Voorstel college betreffende toekomst 

organisatie Kerstmarkt Gemeentegrot 

Het college gaat ervanuit dat de 

lichtjesparade gewoon doorgaat. De 

vraag of de zaterdagavond kan worden 

verplaatst naar de zondag wordt 

meegenomen in de evaluatie. Ook hier 

komt de wethouder op een later 

moment terug. 

Wethouder Bisschops beaamt dat de 

organisatoren van de Bokkemert ermee 

gestopt zijn. Op dit moment wordt 

erover nagedacht wat de gemeente 

daarmee wil. De wethouder komt hier 

Stand van zaken d.d. 14.02.19: 
Het verplaatsen van de kerstparade is 
i.v.m. de beschikbaarheid van de groepen 
geen optie. Woensdag en zaterdag zijn de 
enige opties i.v.m. leeftijd van de 
deelnemers. 
 
 
 
Er wordt gesproken met een aantal 
partijen die zich gemeld hebben en de 
opties worden in kaart gebracht. Nog geen 
besluit genomen. 
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op een later moment op terug. 

  Raadsinformatiebulletin (59) Viering van 75 jaar 

bevrijding 

Zoals belooft krijgt de raad de 

specificatie. De enige reden waarom de 

wethouder dat nog niet heeft gedaan is 

omdat het college nog steeds wacht op 

het plan van aanpak dat de mensen uit 

de stuurgroep moeten indienen. De 

wethouder zegt toe de raad op de 

hoogte te houden middels een 

informatiebulletin. 

Stand van zaken d.d. 14.02.19: op 12.02.19 
is het programma besproken met de 
betrokken partijen. E.e.a. wordt nu nader 
uitgewerkt. De verwachting is dat eind 
februari een infobulletin verstuurd kan 
worden met de juiste info over de inhoud. 

01.04.19 13.03.19    

     


